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Vystěhování v domově důchodců: Vedení města přiděluje
byty žadatelům o azyl
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BADEN-BADEN

V Baden-Badenu převádí vedení města žadatelům o azyl pokoje v
zařízení pro seniory. Jednotliví obyvatelé domova prý obdrželi
oznámení o vystěhování. Poté, co rezidenční nadace vstoupila na
burzu, město nyní částečně ustupuje.

Boris Černý
 @BorisLiberal

Starší obyvatelé rezidence Black Forest v Baden-Badenu mají nedávno
neobvyklé nové spolubydlící. Volná místa v zařízení asistovaného
bydlení již nebyla v nedávné době pronajímána seniorům, ale byla
přidělena žadatelům o azyl městem. „Různí vlastníci mě donutili předat
volné místo městu Baden-Baden, aby se tam mohli nastěhovat
uprchlíci nebo žadatelé o azyl,“ říká Manuela Anselm, vedoucí
ošetřovatelských služeb SWB, regionálnímu vysílání Baden  TV . 

Problematická je na situaci zejména již tak dlouhá čekací doba na
místa v domovech pro seniory a zařízeních asistovaného bydlení. Je
pro ni obzvláště těžké, když jí zoufalí příbuzní volají, že hledají
zařízení, ale musí odmítnout kvůli obtížné situaci, říká Anselm.

Do minulého týdne se přenechání městu týkalo pouze prázdných bytů,
ale advokátní kancelář pro vlastníky bytů nyní rozeslala 34 obyvatelům
obytného souboru výzvy k vystěhování. Senioři mají vyklidit své
domovy ve prospěch žadatelů o azyl do 27. listopadu.
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City se vrací zpět

Vzhledem k tomu, že byty v Wohnstift patří společenství vlastníků
domů, Wohnstift nemá žádný vliv na jejich podnájem městu. Někteří
majitelé rezidenční nadaci obviňují, že měsíce odmítá platit nájem,
čímž ospravedlňuje její pronájem městu. Město tvrdí, že o oznámeních
o vystěhování nevědělo. Zajišťuje také, že nájemné nepřekročí tržní
sazby.

Obyvatelé domova jsou vývojem znepokojeni. Jeden z obyvatel řekl 
Badische Neuesten Nachrichten : "Město zde dělá něco opravdu
špatného." Město jakoukoli vinu popírá – po velké pozornosti, kterou
kauza vyvolala, se ale zdržuje pronájmu nových bytů. Obecně lze říci,
že diskuse o výstavbě ubytování pro uprchlíky byly odloženy.

Od opětovného propuknutí uprchlické krize mají obce s ubytováním
uprchlíků stále větší problémy. Znovu a znovu se musí stavět nové,
drahé ubytování, často se využívají sportovní haly nebo hotely. Řada
obcí se již obrátila na federální vládu. Na migračním summitu
konference premiérů byli ujištěni o větší finanční podpoře od federální
vlády. 

Líbí se vám naše práce?

Nepohodlná žurnalistika stojí čas a peníze. Jen s vaší pomocí můžeme
pokračovat v naší práci – a výsledky trvale zpřístupnit zdarma.

Případně nás můžete kontaktovatměsíční příspěvekPodpěra, podpora.

Unikátní:

Nebo podporu měsíčně
Reklamní

 
 

https://apollo-news.net/unterstuetzen/
https://apollo-news.net/unterstuetzen/

